
Svitenes iedzīvotāju padomes kopsapulces protokols 01/25 

Svitenē 

 2025.gada 07.janvārī 

Sapulce tiek atklāta plkst.18.00 

Sapulces norises vieta: Svitenes saieta nams, folkloras telpās  

Sapulcē piedalās: Vita Reinfelde, Ina Čekava, Gundega Kaulene, Maruta Štelce – 

Kaulene, Sandra Kerēvica. 

Sapulcē nepiedalās: Laura Upīte attaisnojošu iemeslu dēļ. 

Darba kārtība: 

1. Forums par Viedo ciemu. 

2025.gada 25.janvārī notiks forums "Vairāk jaudas" par viedajiem ciemiem. 

Aicinājums braukt un piedalīties forumā.  Tiek deliģēta Vita Reinfelde, kura dosies 

uz forumu, var pieteikties arī citi līdzbraucēji.  

2. Apspriestie jautājumi. Konstatēts, ka mājā "Kamenes" ir izsists logs, kas nav 

droši, jo tajā var iekļūt tagad bērni, iedzīvotāji ar sliktiem paradumiem, kas var 

izraisīt negatīvas sekas. Būtu šis logs jāaiztaisa, lai nav piekļūšanas iespējas.  

3. Pārrunāts jautājums arī par ēku "Ēnas", ko varētu darīt lietas labā, lai ēka būtu 

vismaz vizuāli sakopta.  

4. Pēc iespējas ātrāk nepieciešams uzstādīt novērošanas kameras, jo nelabvēlīgas 

personas mēģina iekļūt gan muižas ēkā, gan Saieta nama ēkā. Novērošanas kameras 

tomēr fiksētu vaininiekus un vairotu drošību.  

5. Jārod iespēja sakārtot ceļu aiz tautas nama, piebraucamajam ceļam nav aizbērtas 

visas bedres. Kā arī jāaiztaisa bedre pie kanalizācijas akas un trotuāra gar tautas 

namu.  

Sapulce tiek slēgta plkst. 19.00.  

Sapulces vadītājs: Vita Reinfelde 

paraksts, tā atšifrējums  

Protokolists: Maruta Štelce – Kaulene  

paraksts, tā atšifrējums 

 


